
Petr Šuk:
„Justice se musí podílet jak na tvorbě svého rozpočtu, tak na svém dalším rozvoji."

Hana Polášková Wincorová:
„Domnívám se, že je důležité nebýt jen.soudní květinka“ a mít zkušenosti i z jiných právních profesí.“

Delegace Nejvyššího soudu Rumunska se při návštěvě Brna setkala se zástupci české justice.

Michael Kincl:
„Za nejzajímavější považuji posuzování samotného případu a vypracování nástinu příslušného rozhodn utí včetně 
práce sjudikaturou.“
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